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PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 06 martie 2023, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 17 membri, 1 reprezentant al satelor 
aparţinătoare municipiului Sfântu Gheorghe, Baloga Csilla - sat Chilieni, lipsind: Debreczeni 
László, Kiss-Bartha Annamária, Lakatos László, Magyarosi Imola-Piroska, Miklos András. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 40 lit. c și art. 42 din HCL nr. 95/2020 privind aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului local al Municipiului Sfântu 
Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare, respectiv în conformitate cu prevederile 
art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. b din OUG nr. 57/2019 
privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin Dispoziţia emisă 
de primarul municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 399/2023. Ședința se desfășoară prin sistemul 
de audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Vargha Fruzsina și Toth-Birtan Csaba 
viceprimarii municipiului Sfântu Gheorghe, Kulcsár Tünde-Ildikó secretarul general al 
municipiului Sfântu Gheorghe. 
 Domnul președinte de ședință JÁNÓ MIHAIL (lb.m./lb.r.): „Bună ziua. Sunt Jánó 
Mihály. Să facem prezența.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent.  
 (lb.m.): „Aș dori să propun, datorită faptului că materialele nu au fost discutate de 
către Comisiile de specialitate, să amânăm puțin ședința până când se discută.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Eu propun, ca comisiile să discute aici 
în plen. Nu putem vota aici punctul 1?” 
 Domnul președinte de ședință JÁNÓ MIHAIL (lb.m./lb.r.): „Propun să așteptăm 
avizul comisiilor și vă rog să votați despre această propunere.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Da, sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul președinte de șerdință JÁNÓ MIHÁLY (lb.m.): „Eu sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 



 Domnul președinte de ședință JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Deci atunci trebuie să 
așteptăm un pic. Îmi cer scuze.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Întrebarea este, dacă rămânem pe 
această platformă, sau să părăsim?” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Eu aș propune, că dacă 
putem să ținem aici, atunci să rămânem aici.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.r.): „Îl rog pe dl. viceprimar să prezinte 
materialul și după aceea votăm.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r.): „Este vorba de finalizarea 
procesului de închegare a acestui consorțiu pentru învățământul dual. S-au întrunit acum 
toate condițiile și dacă comisiile și consiliul este de acord, se poate depune acest proiect 
pentru a obține finanțarea. Ceea ce este noutate față de hotărârile vechi, este structura 
consorțiului. Deci Municipiul Sfântu Gheorghe va fi lider de parteneriat și vor participa 
Județul Covasna, Universitatea Babeș-Bolyai - Extensia universitară Sfântu Gheorghe, Liceul 
Tehnologic Puskás Tivadar, Liceul Economic Berde Áron, Liceul Tehnologic Constantin 
Brâncuși și firmele: BERTIS SRL, COMPACT SRL, IMPERIAL HOTEL MANAGEMENT 
SRL, OTP BANK ROMANIA SA, GOSPODĂRIE COMUNALĂ SA, PRO-VITAM SRL, 
INTER DOMO SRL, TEGA SA, HOTEL HOSTEL PARK SRL, ca membrii. De asemenea 
se știe, că valoarea totală a proiectului: „Înființarea unui campus pentru învățământul dual în 
municipiul Sfântu Gheorghe” se ridică la 114.520.790 lei fără TVA. Valoarea TVA aferentă 
cheltuielilor eligibile este eligibilă și va fi asigurată din bugetul de stat, respectiv Municipiul 
Sfântu Gheorghe are o cofinanțare proprie de 16.830.505,20 lei fără TVA. De asemenea 
Municipiul Sfântu Gheorghe se angajează să finanțeze toate sumele reprezentând cheltuielile 
neeligibile și neprevăzute, care pot apărea pe durata implementării proiectului. Aș dori să dau 
câteva date despre investiția, care trebuie făcută de acest consorțiu. Este vorba de un campus 
pentru care municipiul Sfântu Gheorghe deja a pus la dispoziție un teren în suprafață de 
24.185 mp, având dimensiuni de parcele de 159x231 de metri în str. Jókai Mór, fosta fermă 
de păsări. În cadrul ansamblului sunt două clădiri individuale, care vor trebui construite și vor 
avea dimensiunile de săli de învățământ, săli de sport, clădiri cu camere de locuit și alte 
funcționalități. Complexul va fi dotat bine înțeles cu instalații sanitare, încălzire, electrice și 
un sistem fotovoltaic și este dimensionat pentru 300 de elevi și studenți, de la 40 până la 60 
de cadre didactice și de la 15 până la 20 cadre administrative. Mulțumesc.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.r./lb.m.): „Mulțumesc frumos pentru 
prezentare. (lb.m.): Toată lumea a auzit prezentarea, astfel nu trebuie prezentat din nou. 
(lb.r.): Începem votarea. Zsigmond József sunt de acord. Dl. Comăneci?” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.r.): „Mulțumesc frumos. Dl. 
viceprimar.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r.): „Sunt de acord în ambele 
comisii.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.r.): „Mulțumesc frumos. Kiss-Bartha 
Annamária a intrat între timp? Csatlós László?” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.r./lb.m.): „Mulțumesc frumos. Jánó 
Mihály?” 
 Domnul președinte de ședință JÁNÓ MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Mulțumesc frumos. Keresztes 
László?” 



 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.r.): „Mulțumesc frumos. Am fost 
prezenți 6 din 7 și am votat în unanimitate. Se încheie comisia juridică. Comisia economică?” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.r.): „Mulțumesc. Dl. Kolcza 
István a intrat între timp?” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Da, sunt aici și sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Cu punctul 1?” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Da, mulțumesc.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Și eu. Vajna Laci?” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Nu doresc să particip la votarea acestui 
punct, deoarece și Tega participă în această consorție.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Bine. Jancsó Éva? Dl. 
viceprimar?” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Da, sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Și Kiss-Bartha 
Annamária? Mai așteptăm pe Jancsó Éva. Și eu, Ferenczy Ágnes sunt de acord. Așteptăm pe 
Jancsó Éva, să avem 4 voturi.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Am vota și în comisia de 
învățământ și cultură, dacă-mi permiteți. Comăneci Liviu sunt de acord. Kondor Ágota? 
Magyarosi Imola-Piroska?” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Mulțumesc. József Álmos-
Zoltán?” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Mulțumesc. Jánó Mihail?” 
 Domnul președinte de ședință JÁNÓ MIHÁLY (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Mulțumesc. Sipos Dóra-
Viola?” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Mulțumesc. Vargha 
Fruzsina?” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Cu 6 voturi din 7 comisia 
de cultură și învățământ este de acord cu proiectul nr. 1.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Jancsó Éva imediat intră înapoi. 
Cred, că a intrat. Se poate vota acum în comisia economică.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Da, sunt aici. Despre punctul 1 trebuie să 
votez?” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Da.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord cu punctul 1.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Mulțumim frumos. 
Am avut cvor.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Aș dori să semnalez 
președintelui de ședință faptul că, am terminat comisiile de specialitate economică și cea 
juridică, puteți începe ședința.” 
 Domnul președinte de ședință JÁNÓ MIHÁLY (lb.m./lb.r.): „Bine. Atunci începem 
ședința. Avem două puncte pe Ordinea de zi. În cazul în care mai are cineva de adăugat ceva 
îl rog să o facă. Dacă nu, atunci vă rog să votați Ordinea de zi.” 



 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Da, sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea 
de zi.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Și eu sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul președinte de șerdință JÁNÓ MIHÁLY (lb.m.): „Eu sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu Ordinea 
de zi.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu Ordinea 
de zi.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul președinte de șerdință JÁNÓ MIHÁLY (lb.r.): „Înainte de a intra în 
dezbaterea ordinii de zi, doresc să vă supun atenției următoarele: potrivit art. 228 din OUG 
57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor 
consilierii care au un interes personal în problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea 
situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe înainte de începerea ședinței interesul personal pe 
care-l au în problema respectivă. (lb.m.): Nu o să spun și în limba maghiară. Sunt asemenea 
cazuri?” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Eu nu doresc să particip la votarea 
punctului 1, Vajna László.” 
 Domnul președinte de ședință JÁNÓ MIHÁLY (lb.m.): „Vajna László nu votează la 
punctul 1. Bine. Să trecem la punctul 1. Prezintă dl. viceprimar. Mulțumesc.” 
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii 
municipiului Sfântu Gheorghe cu Județul Covasna și alți parteneri în vederea constituirii 
Consorțiului pentru învățământ dual „SEPSI DUAL”, precum și aprobarea participării în 
proiectul de finanțare „Înființarea unui campus pentru învățământul dual în municipiul Sfântu 
Gheorghe”. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar.  

Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „În primul punct de pe Ordinea 
de zi este vorba de aprobarea asocierii municipiului Sfântu Gheorghe cu Județul Covasna și 
alți parteneri în vederea constituirii Consorțiului pentru învățământ dual „SEPSI DUAL”, 
precum și aprobarea participării în proiectul de finanțare „Înființarea unui campus pentru 
învățământul dual în municipiul Sfântu Gheorghe”. În acest demers municipiul Sfântu 
Gheorghe participă, ca lider de parteneriat împreună cu Județul Covasna, cu Universitatea 
Babeș-Bolyai - Extensia Sfântu Gheorghe, Liceul Tehnologic Puskás Tivadar, Liceul 
Economic Berde Áron, Liceul Tehnologic Constantin Brâncuși, BERTIS SRL, COMPACT 
SRL, IMPERIAL HOTEL MANAGEMENT SRL, OTP BANK ROMANIA SA, 
GOSPODĂRIE COMUNALĂ SA, PRO-VITAM SRL, INTER DOMO SRL, TEGA SA, 
HOTEL HOSTEL PARK SRL, ca și membrii. Valoarea totală a proiectului este de 
114.520.790 lei fără TVA. Valoarea TVA aferentă cheltuielilor eligibile este eligibilă și va fi 



asigurată din bugetul de stat. Municipiul Sfântu Gheorghe participă cu o cofinanțare proprie 
de 16.830.505,26 lei fără TVA. De asemenea se angajează să finanțeze toate cheltuielile 
neeligibile și neprevăzute care pot apărea pe durata implementării proiectului. Din investiție 
se finanțează construirea a două clădiri distincte cu funcții de săli de învățământ, săli de 
sport, clădiri cu camere de locuit, alte funcționalități. Campusul va fi dimensionat pentru 300 
de elevi și studenți, de la 40 până la 60 de cadre didactice și de le 15 până la 20 cadre 
administrative. Pentru a se realiza campusul municipiul Sfântu Gheorghe pune la dispoziție 
un teren cu suprafață de 24.185 de mp în cadrul fostei ferme de păsări achiziționate. 
Mulțumesc.” 
 Domnul președinte de ședință JÁNÓ MIHÁLY (lb.r./lb.m.): „Datorită faptului că 
avem doar două proiecte de hotărâri, cred că sunteți de acord să votăm separat, pe rând.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Da, sunt de acord cu 
punctul 1.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu punctul 
1.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de hotărâre.” 
 Domnul președinte de șerdință JÁNÓ MIHÁLY (lb.m.): „Eu sunt de acord, Jánó 
Mihály.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, 1 consilier nu participă la deliberare și la vot (Vajna 
László), HOTĂRÂREA NR. 80/2023. 
 PUNCTUL II de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea Planului 
anual de acțiune privind serviciile sociale administrate și finanțate din bugetul local al 
municipiului Sfântu Gheorghe pentru anul 2023. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r.): „Este vorba de planul de 
acțiune al Direcţiei de Asistenţă Socială, adică a serviciilor sociale administrate și finanțate 
din bugetul Consiliului Local și realizate prin Direcţia de Asistenţă Socială. Aceste servicii 
sunt în conformitate cu strategia de dezvoltare a serviciilor sociale pentru perioada 2020-
2025 și sunt în concordanță cu strategia județeană a acestor servicii sociale. Acest lucru este 
oblivit și prin avizul dat de direcției de specialitate a județului. În capitolele planului de 
acțiune sunt prezentate datele privind înființarea, administrarea și finanțarea serviciilor 
sociale, care se propun pentru acest an și un buget estimativ, care nu este în întregime 
corespunzător prevederilor bugetare, deci dacă putem să alocăm, atunci o să alocăm și sume 
mai mari, dar deocamdată în bugetul aprobat sunt probabil sume mai mici la aceste servicii. 
La capitolul doi este un plan al activităților de informare privind aceste servicii sociale, iar în 
capitolul trei un program de formare și îndrumare metodologică a personalului de 
specialitate, care va realiza elementele planului anual de acțiune. Mulțumesc.” 



 Domnul președinte de șerdință JÁNÓ MIHÁLY (lb.m./lb..r.): „Mulțumesc frumos. 
Comisiile I, III și V au votat favorabil. Vă rog să trecem la vot.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Da, sunt de acord cu 
punctul nr. 2.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu punctul nr. 
2.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu punctul 
2.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Și eu sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de hotărâre 2.” 
 Domnul președinte de șerdință JÁNÓ MIHÁLY (lb.m.): „Eu sunt de acord, Jánó 
Mihály.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu proiectul 
de hotărâre 2.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de 
hotărâre 2.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu proiectul de 
hotărâre 2.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de 
hotărâre 2.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de 
hotărâre 2.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu 
proiectul de hotărâre 2.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de hotărâre 
2.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord proiectul de 
hotărâre.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord proiectul de 
hotărâre 2.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 81/2023. 
 Domnul președinte de șerdință JÁNÓ MIHÁLY (lb.m.): „Ne cerem scuze pentru 
întârziere. Vă mulțumim pentru înțelegere. Închei ședința de azi. (lb.m./lb.r.): O zi frumoasă 
tuturor.” 
 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a fost 
adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 30 martie 2023. 
  
 PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                           SECRETAR GENERAL 
    Jánó Mihail                                     Kulcsár Tünde-Ildikó 
 

 


